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Pkt.1. Byrådets beslutning af 10.11.2020 om at fremme sandfodringsprojektet ”Nordkystens 

Fremtid”. 

 

Byrådets beslutnings protokol med tilhørende bilag blev drøftet. 

Ligeledes blev Erik Bierings kommentarer vedrørende behovet for sandfodring på Rågeleje Strand 

Øst drøftet. 

 

Det aftaltes, at der udsendes en orientering om byrådsbeslutningen pr mail til de medlemmer, som 

vi har e-mail adresser på. 

Samtidig oplyser vi, at kystsikringslagets bestyrelse forbereder en henvendelse til kommunen, hvor 

vi på ny oplyser den om, at kystsikringslaget har et velfungerende, velbevaret og vel vedligeholdt 

anlæg, som opfylder vores behov for kystbeskyttelse. Vi har således ikke kystbeskyttelsesmæssigt 

behov for sandfodringsprojektet. Vi har heller ikke behov for ændring af stranden som badestrand, 

idet vi er helt tilfredse med den badestrand, som vi har. 

Vi vil i henvendelsen til byrådet også henlede opmærksomheden på de rapporter, vi har udarbejdet i 

2014 og 2020 samt de breve, vi tidligere har sendt til kommunen i 2017 og 2019, og vi vil på denne 

baggrund anmode kommunen om at kyststrækningen under Kystsikringslaget Rågeleje Strand Øst 

ikke bliver inddraget i sandfodringsprojektet. 

  

 

Byrådets dagsordenpunkt kan ses ved hjælp af dette link. Punktet er på som nr. 149. 

https://dagsordener.gribskov.dk/vis/#e240953a-2d1d-4faa-8b38-08a6daae2455 

 

De bilag, der er baggrund for beslutningen, kan læses via links nederst i dagsordenpunktet. 

 

Yderligere dokumenter om Nordkystens Fremtid findes på hjemmesiden 

http://nordkystensfremtid.dk/ 

 

Dokument om betalingsmodeller og økonomi, fremlagt på temamøde i Byrådet den 6.11.2020, 

vedhæftes dette referat og medsendes orienteringen til medlemmerne. 

 

Pkt.2.Eventuelt. 

Hans orienterede fra Grundejerlauget for Rågeleje og Udsholt om ideer om at udvikle området øst 

for Restaurant Søstjernen med et badehus i 1,5 gange overstørrelse som vartegn til markering af 

Rågeleje som ”Badehusbyen” samt afholdelse af musikarrangementer i lille skala. 

https://dagsordener.gribskov.dk/vis/#e240953a-2d1d-4faa-8b38-08a6daae2455
http://nordkystensfremtid.dk/


Der er også en idé om at etablere en stribe grus bag betonmuren og i højde med denne, således at 

der bliver en gangsti fra Lille Orebjergvej til Hesselbjergvej. 


